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Verslag LEAJ huisvestingsoverleg, maandag 7 september 2020 van 14.00-15.00 uur
Locatie: Gemeente Zevenaar

Aanwezig: Onderwijs: Pieter-Jan Buhler (LiemersNovum), Jos Boonman (LiemersNovum), Maarten 
Delen (Liemers College), Roger Klinkers (Quadraam), Kinderopvang: Wilfried van Dongen 
(Zonnekinderen), Ans Romeijn (Humankind), Monique Beekman (ELMO-Kinderopvang)
Gemeente Zevenaar: Wytske Dijkstra (beleidsmedewerker), Lenie Thuss (beleidsmedewerker), Nanne 
van Dellen (wethouder) en Veronique Broere (notulist).
Afgemeld: Dorine Vaes ( De Schilderspoort), Sandra van Diessen (De Overlaat), Cees van Helvoirt 
(Paulusschool) en Natalie Vels (Villa Pip)

1. Opening
Nanne heet iedereen welkom.
Omdat niet iedereen aanwezig is wordt punt 5 ‘Kinderopvang & Verhuur’ van de agenda gehaald.
De agenda wordt verder vastgesteld.

2. Verslag d.d. 11 juni 2020 vaststellen
Het verslag wordt doorgenomen. Er zijn geen op- en aanmerkingen over het verslag. Het verslag van 
11 juni 2020 wordt vastgesteld.

3. Mededelingen
- Haalbaarheidsonderzoek IKC/VO/Sport

WD: We hebben inmiddels overleggen gehad met LiemersNovum, Quadraam en het Liemers College. 
We zijn bezig met het plan om op locatie Vestersbos twee basisscholen (Wissel en Tamboerijn), 
Liemers College (Zonegge) en kinderopvang (Zonnekinderen) te herhuisvesten. Voor het voortgezet 
onderwijs heeft er een overleg plaats gevonden met de gemeenschappelijke regeling. De 
gemeenschappelijk regeling bestaat uit de gemeenten Zevenaar, Duiven en Montferland. Zij zijn 
samen verantwoordelijk voor de huisvesting van het voortgezet onderwijs. 
Er ligt nu een voorstel bij de Raad om geld vrij te maken voor een haalbaarheidsonderzoek voor het 
basisonderwijs op Vestersbos. Er is nog wel het een en ander te onderzoeken; wat zijn de kaders, 
komt er ook een sportlocatie bij, woningbouw of gaan we voor de combinatie met het voortgezet 
onderwijs. Dat willen we de komende tijd verder gaan onderzoeken of het haalbaar en financierbaar 
is. In de commissie Samenleving van vorige week is hier uitgebreid over gediscussieerd. Jos Boonman 
heeft ingesproken tijdens de commissie. De raadsvergadering van 16 september wordt er opnieuw 
over gesproken en zal de Raad hier ook een beslissing over nemen.
WvD: Kun je iets zeggen over het tijdspad van het haalbaarheidsonderzoek? WD: Na de beslissing van 
de Raad willen we daar zo snel mogelijk mee beginnen. Er moet eerst een uitvraag bij partijen 
gedaan worden en dan hoop ik dat we in december kunnen beginnen zodat het in april, mei klaar is.
PJB: ik was er zelf die avond niet bij, maar heb het thuis teruggekeken. Het duurde anderhalf uur dus 
ze hebben het grondig besproken. Ik vond het fijn dat Nanne de opmerking maakte over het 
bestuderen van de stukken.
ND: Mijn optiek was dat de commissieleden de stukken niet heel goed gelezen hadden. In de nadere 
toelichting aangegeven dat het twee trajecten zijn en dat de trajecten gelijk oplopen. Vestersbos zat 
politiek gezien altijd in het IHP. Je ziet dat er een aantal partijen zijn die hier woningbouw willen 
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realiseren. Het is goed om meer te motiveren wat de toegevoegde waarde is van de doorgaande 
leerlijn.

4. Concept Programma 2021-OOGO
Er is in 2020 1 aanvraag binnen gekomen voor opneming in het programma 2021. Dit is een aanvraag 
van LiemersNovum voor de eerste inrichting onderwijsleerpakket (OLP) en meubilair voor 2 groepen 
van De Bem. Aanvragen moeten binnen komen voor 1 februari van het jaar. Aanvragen die worden 
toegekend worden op het programma geplaatst. De afgewezen aanvragen komen op de 
overzichtslijst. Voor de aanvragen op het conceptprogramma wordt, na het OOGO met 
schoolbesturen, aan de raad om financiële middelen gevraagd.
ND: de vraag is of de schoolbesturen in kunnen stemmen met de aanvraag van LiemersNovum. De 
schoolbesturen stemmen er mee in.

5. Bouwprojecten
a. Lindenhage/’t Kofschip (Platanenlaan)

LT: In principe zijn de voorschotten beschikbaar gesteld. De bouw is klaar, de afronding moet nog wel 
plaats vinden. Op dit moment wordt er hard gewerkt aan het buitenterrein.
PJB: Het afgelopen jaar hebben we op een wat mindere locatie gezeten. Wat we graag wilden zien is 
dat men naar elkaar toe groeit. Dit gaat sneller als verwacht. Zo zie je wat een gezamenlijk gebouw 
uit kan maken. De losse eindjes moeten nog gedaan worden, zoals notariële eigendomsoverdracht, 
appartementsrechten en ook de inrichting van de VVE.
WvD: wij zijn ook blij met de locatie. Het resultaat mag er zeker zijn. Ik vind het een prestatie van de 
aannemer in coronatijd.
ND: komt er nog een officiële opening? PJB: ik heb van de directeur gehoord dat hij daarvoor in 
potlood 16 oktober voor heeft gereserveerd. 

b. Carroussel/de Maatjes (Kard. De Jongstraat)
LT: Voor het gedeelte van de Carroussel hebben we al een poos geleden afspraken gemaakt. Voor 
het gedeelte van de Maatjes is er contact met HumanKind geweest. 
PJB: vanuit LiemersNovum hebben we de architect (VOM) gevraagd om het schoolgedeelte te 
bekijken.

c. Sterrenschool/Lotus (Guido Gezellestraat)
PJB: De gemeente en LiemersNovum hebben voor de zomer twee aanbestedingen gedaan. 1 voor de 
architect en 1 voor de aannemer. Beide aanbestedingen zijn geslaagd zodat de opdracht voor de 
zomer weggezet kon worden. In de vakantie is met grote vaart begonnen met de start en met 
verbindingen maken. De Sterrenschool en Lotus zijn beter bij elkaar gekomen en hebben samen 
bekeken welke ruimtes er gezamenlijk gebruikt kunnen gaan worden. We hebben samen behoorlijk 
wat stappen gezet. 

d. Daltonschool De Overlaat (Tolkamer) 
AR (HumanKind): de bouw is afgerond. Het buitenterrein is heel mooi en aantrekkelijk geworden. We 
werken goed als 1 team samen.
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6. Rondvraag
PJB: We hebben afscheid genomen van de locatie in Spijk. WD: volgens mij was afgelopen week de 
oplevering van de locatie.
ND: even over het fietspad in Spijk. Carla Koers heeft aankomende woensdag een gesprek met de 
pers hierover.
LT: december 2017 heeft de voormalige gemeente Rijnwaarden al een besluit over genomen. Er zou 
een fietspad komen van Spijk naar Lobith/Tolkamer. Het fietspad zou er komen voordat de school 
gesloten zou worden. De aanleg van het fietspad is onderdeel van een veel groter traject. De dijk 
moet nog aangepast worden en dit gaat samen met het waterschap en het ministerie. Hier gaat meer 
tijd in zitten. Er is geprobeerd om tijdelijk een fietspad aan te leggen naast de dijk, maar daar is een 
bezwaarschrift op binnen gekomen. Dit moet eerst behandeld worden. Er is gesproken met de 
locatiemanagers van beide scholen en er is besloten dat er geen tegemoetkoming in de 
vervoerskosten komt. Ouders regelen onderling zelf het vervoer.

7. Sluiting
Nanne bedankt iedereen voor de inbreng.

De volgende vergadering staat gepland op 5 november. De locatie van dit overleg volgt nog.


